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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/16 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-8 
Rijeka,  29.04.2021. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 26. SJEDNICE VMO POTOK 
 

26. sjednica VMO Potok održana je 29.04.2021. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Zoran Frković, predsjednik VMO 
- Marsel Gović, član VMO 
- Emil Viola, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Informacija o sastanku na terenu u vezi realizacije prioriteta za 2021. godinu. 
2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Rasprava i donošenje prijedloga prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu  
4. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
            
AD 1 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o sastanku u vezi realizacije 
komunalnih prioriteta. 
 
      Zaključak: 
 

 30.03. održan je sastanak na terenu s predstavnicima Odjela za komunalni sustav u 
vezi realizacije komunalnih prioriteta MO Potok za 2021. godinu (Izrada tehničkog 
rješenja i ishođenje elektroenergetske suglasnosti za elektroenergetski priključak u 
parku na križanju ulica 1. maja i Frana Kresnika i parku u ulici Josipa Završnika).  
 

 Izvršen je obilazak dvaju dječjih igrališta kako bi se utvrdile pozicije za postavu 
ormarića za struju. Na igralištu u ulici 1. maja koje graniči s MO Škurinjska Draga bio 
je prisutan i član njihovog vijeća. Budući da su oni pred 2 godine na tom prostoru 
organizirali program „Advent u parku“ s kulturno-zabavnim i ugostiteljskim 
sadržajem dogovoreno je da će se planirana sredstva prvo utrošiti za ovu lokaciju 
kako bi se program mogao izvesti i ove godine. OGU za komunalni sustav će 
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proslijediti zahtjev za odobrenje postave ormarića za struju HEP-u o čemu ovisi i 
daljnja dinamika izvođenja radova.  

 
 Potrebno je prioritetima za 2022. godinu planirati nastavak radova kako bi se i u 

parku J. Završnika postavio ormarić za struju, te u budućnosti mogle realizirati razne 
aktivnosti na otvorenom za građane. 

 
AD 2 
  
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 
     Zaključak 
 

 Vijeće prihvaća na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav na upit građana u vezi 
uklanjanja dva stabla u kortilu izmedju ulica N. Cara i R. K. Jeretova: „Temeljem 
zahtjeva stanara s adrese N. Cara 4 i uvida u stanje na terenu, smo uklonili suho i 
polusuho stablo topole s velikim oštećenjima u krošnji i deblu. Budući da prostor uz 
stanare koriste i djeca dječjeg vrtića „Žirafa“ nismo mogli riskirati da kao posljedicu 
nevremena imamo lom grane ili pada kompletnog stabla, te se ugrozi sigurnost 
boravka. Na ovom ograđenom zemljištu Odjel ne provodi mjere redovnog održavanja 
i uređenja zelenila, ali intervenira kada se radi o uklanjanju neposredne opasnosti. 
Temeljem navedenog predlažemo da u okviru Prijedloga plana prioriteta MO Potok za 
sljedeću godinu predvidite uklanjanje panjeva i sadnju novih stabala. 
 

 Vijeće je zaprimilo molbu za raščišćavanje zarasle zelene površine i divljeg deponija 
građevinskog otpada u prolazu od Vukovarske ulice kod k. br. 3 prema KBC-u, te će 
ju proslijediti Komunalnom redarstvu. 

 
AD 3 
 
Vijećnici su raspravljali o prijedlozima komunalnih prioriteta građana i vijeća za 2022. godinu, te 
jednoglasno donijeli sljedeći: 
  
      Zaključak: 
 

 Prioriteti održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu su: 
1. Ishođenje elektroenergetske suglasnosti i izvedba priključka u parku u ulici 

Josipa Završnika 
2. Sadnja nekoliko stabala (lipe) na zelenoj površini između ulice Nikole Tesle i 

Cambierieve ulice (istočno od kućnog broja 6) 
3. Uklanjanje panjeva i sadnja nova 2 stabla (umjesto posječenih zbog oštećenosti) 

u kortilu između Ulica Nikole Cara i Zdenka Petranovića   
4. Proširenje kolnika Ulice Potok na zavoju između kućnih brojeva 20 i 22 
5. Sadnja zelenila u što većem broju na cijelom području MO Potok uz zajednički 

izlazak na teren i dogovor 
  

AD 4  
 

 Nije bilo prijedloga za raspravu. 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
  


